
LSMU  Farmacijos Fakulteto Tarybos  posėdžio 

protokolo  Nr.  FF 23 – 8 

Posėdžio data ir vieta:   

LSMU Farmacijos fakulteto Tarybos  posėdis įvyko 2023 m. gruodžio mėn. 14 d. LSMU Farmacijos 

fakulteto dekanate Sukilėlių pr. 13, Kaune.   

Posėdyje dalyvavo FF Tarybos nariai:   

1. Prof. dr. Ramunė Morkūnienė 

2. Prof. dr. Jurga Bernatonienė  

3. Prof. dr. Valdas Jakštas 

4. Prof. dr. Liudas Ivanauskas 

5. Prof. dr. Nijolė Savickienė 

6. Doc. dr. Giedrė Kasparavičienė 

7. Doc. dr. Tauras Antanas Mekas 

8. Lekt. Mindaugas Marksa  

9. Lekt. dr. Rima Minkutė  

10. Stud. Gabrielė Bočkutė 

11. Stud. Roberta Martinaitytė 

12. Stud. Ernesta Zaksaitė 

Kvorumo buvimas: posėdyje dalyvavo 12 iš 14 FF Tarybos narių, todėl vadovaujantis LSMU 

FakultetoTarybos reglamentu, kvorumas yra. Posėdžiui pirmininkauja:  prof. J.Bernatonienė. Posėdžio 

sekretorė : prof. N. Savickienė. Nei vienas posėdyje dalyvaujantis FF Tarybos narys neturi pastabų dėl 

posėdžio sušaukimo.  

Posėdyje dalyvauja du kviestiniai svečiai – Farmakognozijos katedros vedėja prof. dr. Sonata Trumbeckaitė, 

Klinikinės farmacijos katedros vedėjas prof. dr. Vitalis Briedis. 

Posėdžio darbotvarkė: 

1.      FF katedrų vedėjų ataskaitų pristatymas ir vertinimas** (Padalinių vadovai).  

2.       Farmacinių technologijų instituto (FTI) vadovo ataskaitos pristatymas ir vertinimas** (Instituto vadovas). 

3.      Dėl doktorantūros paraiškų svarstymo ir tvirtinimo datų (prof. J. Bernatonienė). 

4.    Darbo grupės dokumento „Dėl motyvacinės sistemos, skatinančios Fakulteto darbuotojų asmeninį ir 

profesinį tobulėjimą, sukūrimo“ aptarimas.* 

5.       FTI mokslinės temos 2024-2028 m. patvirtinimo (prof. V. Jakštas) 

6.    Dėl Vaistų chemijos katedros mokslinių tyrimų pagrindinės temos ir vykdymo metų tvirtinimo 

(Biologiškai aktyvių junginių sintezė, analizė ir poveikio gyviesiems organizmams tyrimas,  2024-2028 m. 

(kryptis - farmacija)). 

7.         Dėl palyginamojo ekspertinio vertinimo rekomendacijų LSMU Farmacijos vertinamajam vienetui (prof. 

R. Morkūnienė). 

8.     Doc. Vilmos Gudienės monografijos „Farmacijos mokslų daktaras Benediktas Šiaulis (1887-1957) 

svarstymas.* 

9.         Magistro baigiamojo darbo rengimo ir gynimo reglamentas EN ir LT versijos.* 

10.       Dėl studentų įsitraukimo į MTEP veiklas skatinimo. (prof. V. Jakštas)*  

11.       Profesinio tinkamumo testo komisijų sudėčių tvirtinimas. 

12.       Dėl fakulteto bendruomenės renginių 2023/2024 m. Farmacijos fakultete (prof. J. Bernatonienė). 

13.       Kiti klausimai. 

 

* Klausimas svarstomas, jei yra pateiktos Studijų programos komiteto ir Nuolatinės studijų ir mokslo komisijos 

išvados. 



** Klausimas svarstomas, jei yra pateiktos Nuolatinės studijų ir mokslo komisijos išvados. 

 

 

1. Svarstyta: FF katedrų vedėjų ataskaitos. 

Tarybos nariai pateikė klausimus dalyvaujantiems posėdyje katedrų vedėjams. Prof. J. Bernatonienė kreipėsi 

su klausimu į Farmakognozijos katedros vedėją prof. S. Trumbeckaitę, prašydama nurodyti silpniausią šios 

katedros veiklos grandį. Prof. S. Trumbeckaitė pakomentavo, kad viena silpniausių sričių – bendradarbiavimas 

su verslo įmonėmis, be to, laukia daug veiklų (vadovavimas absolventų baigiamajam egzaminui, BIP 

programa, OEMON projekto veikla) 2024 – aisiais metais, todėl reiks mobilizuoti katedros žmogiškus 

išteklius. Buvo pateiktas tas pats klausimas ir prof. V. Briedžiui, vadovaujančiam Klinikinės farmacijos 

katedrai. Profesorius nurodė, kad teikė paraiškas projektinei veiklai, bet nesėkmingai. Vaistų chemijos 

katedros vedėja prof. R. Morkūnienė taip pat paantrino, kad jos vadovaujama katedra turėtų pasistengti, 

gaunant finansavimą projektų vykdymui, aktyviau bendradarbiauti su verslo įmonėmis. Vaistų technologijos 

ir socialinės farmacijos katedros vedėja prof. J. Bernatonienė nurodė, kad nėra lengva bendradarbiauti su 

verslu, nes dažnai atlikus įmonių užsakytas užduotis nepavyksta sklandus įmonių atsiskaitymas už atliktus 

darbus. Prof. R. Morkūnienė pagyrė šios katedros vedėją prof. J. Bernatonienę už farmacijos viešinimą, aktyvų 

mokinių profesinį orientavimą. 

Balsavimo rezultatai: 

už - 12 

prieš - nėra 

susilaikė – nėra 

Sprendimas:  vienbalsiai pritarta katedrų vedėjų ataskaitoms už 2023 m. 

2. Svarstyta: Farmacinių technologijų instituto (FTI) vadovo ataskaitos pristatymas ir 

vertinimas. 

Pasisakė padalinio vadovas – prof. V. Jakštas, pažadėdamas suaktyvinti projektinę padalinio veiklą, 

bendradarbiavimą su užsienio universitetais ir kt. užsienio partneriais. 

Balsavimo rezultatai: 

už - 12 

prieš - nėra 

susilaikė – nėra 

Sprendimas:  vienbalsiai pritarta Farmacinių technologijų instituto (FTI) vadovo ataskaitai. 

 

3. Svarstyta: Doktorantūros paraiškų svarstymo ir tvirtinimo datos.  

Tarybos pirmininkė prof. J. Bernatonienė pasiūlė svarstyti pateiktas doktorantūros paraiškas sausio mėn. 30 d. 

FF Tarybos posėdyje. Padaliniai turėtų pateikti paraiškas doktorantūros studijoms, posėdžių protokolų išrašus 

ir publikacijų sąrašus iki 2024 m. sausio mėn. 15 d. 

 

Balsavimo rezultatai: 

už - 12 



prieš - nėra 

susilaikė – nėra 

Sprendimas: vienbalsiai pritarta padalinių doktorantūros paraiškų pateikimui iki sausio mėn. 15 d., ir 

svarstymui – sausio mėn. 30 d. 

 

4. Svarstyta: darbo grupės dokumentas „Dėl motyvacinės sistemos, skatinančios Fakulteto 

darbuotojų asmeninį ir profesinį tobulėjimą, sukūrimo“.  

 

Pasisakė prof. R. Morkūnienė. Prof. J. Bernatonienė pasiūlė 2024 m. sausio mėn. – vasario mėn. organizuoti 

Farmacijos fakulteto padalinių vadovams susitikimus su darbuotojais, aptariant darbuotojų asmeninį ir 

profesinį tobulėjimą. 

 

Balsavimo rezultatai: 

už - 12 

prieš - nėra 

susilaikė – nėra 

Sprendimas: vienbalsiai pritarta dokumentui „Dėl motyvacinės sistemos, skatinančios Fakulteto 

darbuotojų asmeninį ir profesinį tobulėjimą, sukūrimo“, dolumentą patalpinant LSMU internetinėje 

svetainėje. 2024 m. sausio mėn. – vasario mėn. organizuoti Farmacijos fakulteto padalinių vadovams 

susitikimus su darbuotojais, aptariant darbuotojų asmeninį ir profesinį tobulėjimą. 

 

5. Svarstyta: FTI mokslinė tema 2024-2028 m. 

Pasisakė FTI vadovas prof. V. Jakštas: FTI mokslinė tema – „ Inovatyvių farmacijos produktų technologijų, 

ingredientų ir tyrimo modelių kūrimas“. 

Balsavimo rezultatai: 

už - 12 

prieš - nėra 

susilaikė – nėra 

Sprendimas: vienbalsiai pritarta FTI mokslinei temai – „ Inovatyvių farmacijos produktų technologijų, 

ingredientų ir tyrimo modelių kūrimas“ 2024 – 2028 m.  

6. Svarstyta: Vaistų chemijos katedros mokslinių tyrimų tema 2024-2028 m. 

Pasisakė Vaistų chemijos katedros vedėja prof. R. Morkūnienė apie siūlomą padalinio mokslinę temą – 

„Biologiškai aktyvių junginių sintezė, analizė ir poveikio gyviesiems organizmams tyrimas“ 2024 – 2028 m. 

 

Balsavimo rezultatai: 

už - 12 



prieš - nėra 

susilaikė – nėra 

Sprendimas: vienbalsiai pritarta Vaistų chemijos katedros mokslinei temai – „Biologiškai aktyvių 

junginių sintezė, analizė ir poveikio gyviesiems organizmams tyrimas“ 2024 – 2028 m. 

7. Susipažinta su palyginamojo ekspertinio vertinimo rekomendacijomis LSMU Farmacijos 

vertinamajam vienetui. 

Pasisakė Farmacijos fakulteto dekanė prof. R. Morkūnienė. LSMU Farmacijos fakulteto MTEP rezultatai už 

2018-2022 metus: mokslo kokybė įvertinta 4 balais, mokslo socialinė ir ekonominė nauda - 4.5 balais, mokslo 

potencialas -  4.5 balais. Ekspertų rekomendacijos dėl jaunųjų mokslininkų  ir bendradarbiavimo - jaunieji 

mokslininkai yra labai dinamiški. Farmacijos fakulteto jaunuosius mokslininkus ir toliau turi lydėti patyrę 

mokslininkai, kad sklandžiai vyktų FF mokslo lygio evoliucija: nes FF vysto šiuolaikinį farmacijos mokslą, 

kaip mikro- ir nanotechnologijų tikslinei vaistų pernašai, taip pat naujų medicininių, kosmetinių ir diagnostinių 

preparatų kūrimas. Daug nuveikta skatinant FF padalinių bendradarbiavimą, ir taip pat bendradarbiavimą su 

kitais LSMU fakultetais ir ūkio sektoriumi. Tai turi būti stiprinama ir ateinančiu  laikotarpiu, siekiant išlaikyti 

efektyvumą. Reiktų rasti strategijas, skatinančias visus tyrėjus turėti panašius mokslinius rezultatus (ne tik 

nedaugelis mokslininkų, turinčių labai reikšmingus rezultatus), taip pat atsižvelgiant į augančią  biofarmacijos 

ir agrotechnologijos produktų paklausą.  

Ekspertai pateikė rekomendacijas dėl tarptautiškumo ir stambių projektų. FF  tarptautiškumas yra augantis, 

bet nėra aiškios tarptautiškumo didinimo  strategijos, ji daugiausia priklauso nuo bet kokio galimo 

bendradarbiavimo, prie kurio FF gali prisijungti. Rekomenduojama FF mokslininkams ilginti užsienyje 

praleistą laiką, siekiant įsisavinti naujas žinias ir kompetencijas,  taip pat priimti užsienio podoktorantūros 

stažuotojus ir ilginti užsienio mokslininkų vizitų FF laiką. FF turėtų dėti pastangas tapti tarptautiškesniu, 

vykdant stambius mokslinių tyrimų projektus, kuriuose pagrindiniai tyrėjai yra FF mokslininkai. FF 

raginamas dalyvauti  Lietuvos mokslo tarybos ir ERA finansuojamų projektų konkursuose. 

Ekspertų rekomendacijos dėl fundamentinių tyrimų: FF technologiniai ir taikomieji tyrimai yra labai stiprūs ir 

siejami su rimtomis klinikinėmis problemomis, tačiau norint pasiekti tarptautinį lyderystės standartą ir 

patrauklumą moksliniuose tyrimuose šiuolaikinių farmacijos mokslų kontekste, FF turi vykdyti žymiai 

daugiau fundamentinių tyrimų. FF rekomenduojama strategiškai toliau plėtoti ir stiprinti nacionalinio 

bendradarbiavimo tinklą kai kuriose fundamentinių tyrimų srityse, kurios nėra pagrindinės LSMU farmacijos 

tyrėjų kompetencijos. Taip pat siūloma pritraukti doktorantus, baigusius kitas, ne Farmacijos programas. Toks 

žingsnis reikalingas siekiant neprarasti mokslinių tyrimų efektyvumo, ypač nanotechnologijų ir 

nanomedicinos ar biofarmacijos srityse. 

 

8. Svarstyta:  Doc. Vilmos Gudienės monografijos „Farmacijos mokslų daktaras Benediktas 

Šiaulis (1887-1957)“ publikavimas. 

Balsavimo rezultatai: 

už - 12 

prieš - nėra 

susilaikė – nėra 

Sprendimas:  vienbalsiai pritarta doc. Vilmos Gudienės monografijos „Farmacijos mokslų daktaras 

Benediktas Šiaulis (1887-1957)“ publikavimui. 



9. Svarstyta:  magistro baigiamojo darbo rengimo ir gynimo reglamentas EN ir LT 

versijos. 

Prof. J. Bernatonienė pasiūlė patalpinti naujausią MBD rengimo ir gynimo reglamento versiją lietuvių k. 

LSMU internetinėje svetainėje. Įpareigoti FF Kvalifikacinę komisiją paruošti MBD rengimo ir gynimo 

reglamento versiją anglų k. iki vasario mėn. 29 d. 

Balsavimo rezultatai: 

už - 12 

prieš - nėra 

susilaikė – nėra 

Sprendimas:  vienbalsiai pritarta MBD rengimo ir gynimo reglamento versijos LT patalpinimui LSMU 

svetainėje ir MBD rengimo ir gynimo reglamento versijos EN paruošimui iki 2024 m. vasario mėn. 29 d. 

10. Svarstyta:  dėl studentų įsitraukimo į MTEP veiklas skatinimo. 

Pasisakė FF SPK vadovas prof. V. Jakštas, pasiūlydamas pridėti 0,5 balo prie baigiamojo magistro darbo 

vertinimo rezultato studentams, kurie teikia paraiškas ir dalyvauja renginyje „Ateities farmacijos stipendija“. 

Balsavimo rezultatai: 

už - 12 

prieš - nėra 

susilaikė – nėra 

Sprendimas:  vienbalsiai pritarta pasiūlymui – pridėti 0,5 balo prie baigiamojo magistro darbo vertinimo 

rezultato studentams, kurie teikia paraiškas ir dalyvauja renginyje „Ateities farmacijos stipendija“. 

11. Svarstyta:  profesinio tinkamumo testo komisijų sudėčių tvirtinimas. 

Pasiūlytos profesinio tinkamumo testo komisijų sudėtys su VVKT nukreipimu pateikusioms užklausas 

Ukrainos pilietybę ir Ukrainoje išduotus vaistininko diplomus turinčioms vaistininkėms: 

• Kateryna Slipachuk profesinio tinkamumo testui paruošti komisija: 

Sudėtis: Jurgita Daukšiene, Raimondas Radžiūnas, Andrius Ališauskas, Jurga Bernatonienė; 

• Irina Goncharova profesinio tinkamumo testui paruošti komisija: 

Sudėtis: Jurgita Daukšienė, Raimondas Radžiūnas, Andrius Ališauskas, Jurga Bernatonienė; 

• Olha Krutova profesinio tinkamumo testui paruošti komisija: 

Sudėtis: Jurgita Daukšienė, Raimondas Radžiūnas, Andrius Ališauskas, Jurga Bernatonienė; 

• Olena Reklaitis profesinio tinkamumo testui paruošti komisija: 

Sudėtis: Jurgita Daukšienė, Raimondas Radžiūnas, Andrius Ališauskas, Jurga Bernatonienė; 

• Daria Hebel profesinio tinkamumo testui paruošti komisija: 



Sudėtis: Jurgita Daukšienė, Raimondas Radžiūnas, Andrius Ališauskas, Modestas Žilius; 

• Valeriia Hrebeniuk profesinio tinkamumo testui paruošti komisija: 

Sudėtis: Jurgita Daukšienė, Andrius Ališauskas, Nijole Savickienė, Jelena Loginovič 

Balsavimo rezultatai: 

už - 12 

prieš - nėra 

susilaikė – nėra 

Sprendimas:  vienbalsiai pritarta profesinio tinkamumo testo komisijų sudėtims. 

12. Svarstyta: fakulteto bendruomenės naujametinis renginys. 

Pasisakė FF Tarybos pirmininkė prof. J. Bernatonienė, pasiūlydama organizuoti Naujametinį renginį 

fakulteto bendruomenei sausio mėn. 8 d. Farmacijos fakultete (Sukilėlių pr. 13 ). 

Balsavimo rezultatai: 

už - 12 

prieš - nėra 

susilaikė – nėra 

Sprendimas:  vienbalsiai pritarta dėl FF Naujametinio renginio organizavimo sausio mėn. 8 d. 

 

FF Tarybos pirmininkė:   prof. J. Bernatonienė 

 

 

 

 

 

 

FF Tarybos sekretorė:   prof. N. Savickienė 
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